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Skrivelse om att arrangera marknader i stadsdelen 

 
Vi har en lång tradition av marknader i stadsdelen. 
  
Vi vill värna om det engagemang som finns bland boende och föreningar i stadsdelen, och vi vill 
främja och utveckla de möten och kulturupplevelser marknaderna kan ge. Vi ser också att 
marknaderna kan vara en arena för samhällsdialog och stadsdelsutveckling. 
 
Tensta marknad har sedan länge fått stöd av stadsdelen, och vi värnar om att säkerställa dess 
långsiktiga överlevnad. Samarbetet med föreningar i området är avgörande för en bra marknad. 
Vi vill också bidra till att utveckla Spånga marknad. 
 
Marknaderna kan exempelvis bidra till att uppfylla nämndmål om att medborgarna möter en 
levande stadsdel och Stockholm är en demokratisk stad där invånarna har inflytande. 
 
Med anledning av ovanstående önskar vi 
att förvaltningen inleder en dialog med relevanta parter, och återkommer till nämnden med 
förslag om hur nämnden kan bidra till marknader i stadsdelen. 
 
Förslaget bör innehålla  

- en plan för stadsdelens insats 
- kostnadsramar  
- relevanta utvärderingskriterier kopplade till stadsdelens nämndmål 
- en plan för hur nämnden kan säkerställa att samarbetsparter är seriösa och att 

eventuella bidrag använts korrekt 
 
 
 
 


